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Ordförande Lena Martinsson välkomnar 60 personer till höstens första träff i 

Kinnaborgssalen den 11 september.  

Gunilla Pacsay, PR, berättar om kommunens Medborgardialog. Politiker, Pensionärsrådet 

och ungdomar från gymnasiet träffas med jämna mellanrum. Skuldrådgivning kan man få 

information om på kommunens hemsida. Överförmyndarverksamheten delar vi med 

Varberg och Falkenberg. Biståndshandledningen fungerar dåligt i kommunen. Utbildning ska 

ges i digital kunskap för seniorer. Konsekvenser av läkemedelshantering ska undersökas i 

SPF:s regi. 

 

 

                                               
 



Anita Öresjö meddelar att våra medlemmar klarat sig bra i DM i boule, trea i en klass, och 

Ingemar Hjalmarsson vann förbundets golftävling. Det finns plats i alla våra aktiviteter. Vi 

har numera en Facebook-sida. 

Lena har skrivit till Kommunstyrelsen om Hemtjänstindex. Vi ser fram emot ett svar. Det är 

tyvärr oklart vem inom kommunen som har ansvaret för frågan. 

Efter kaffe och muffins och trevligt prat vid borden tar f.d. fältflygare Arne Johnson vid och 

berättar intressant i ord och bild om sitt spännande liv som fältflygare och flyglärare.  Vi lär 

oss mycket om Sveriges Flygvapen förr och nu. 

 

                                                

 

Efter lottdragning går några gladare hem från träffen. 

Helen Frostholm 


